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Årsmötesprotokoll för Prostatacancerföreningen ProLiv Väst   
lördagen den 22 mars 2025, på Kustgatan 10, Göteborg 

1. Välkomsthälsning och årsmötes öppnande 

Anders Hansson hälsade alla välkomna och det hölls en tyst minut för de 
som lämnat oss under det gångna året.  

2. Prövning av frågan om årsmötet har utlysts stadgeenligt  

Kallelse till årsmötet publicerades i brevet till medlemmarna i februari 
och skickades till medlemmarna i samband med fakturautskick för 
medlemsavgiften i månadsskiftet januari – februari.  

Årsmötet förklarade att mötet har varit utlyst enligt stadgarna.  

3. Val av mötesordförande och mötessekreterare  

Till mötesordförande valdes Alexandra Uusimäki och till 
mötessekreterare Dudley Hicks. 

4. Fastställande av röstlängd  

 Deltagarna har antecknats allt eftersom de har ankommit och det är    
 möjligt att sammanställa en lista över vilka medlemmar som har deltagit. 

Årsmötet fastställde röstlängden till 18 betalande medlemmar. 

5. Fastställande av dagordningen  
 
Dagordningen publicerats på hemsidan i februari och i brevet till 
medlemmarna den 7 februari. Det fanns kopior utlagt på bordet. 
 
Årsmötet fastställde den framlagda dagordningen 

6. Val av två justeringsmän att justera dagens protokoll  

 Årsmötet valde Anders Hansson och Björn Lundell till justeringsmän 
 och tillika rösträknare.  
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7. Föredragning av styrelsens årssammanställning med 
verksamhetsberättelse samt resultat- och balansrapporter  

Dudley Hicks föredrog verksamhetsberättelsen och redogjorde för den 
ekonomiska sammanställningen för verksamhetsåret 2024 med 
tillhörande balans– och resultatrapporter 

8. Revisorernas berättelse  

Föreningens revisor Monika Kjellberg föredrog revisionsberättelsen. I 
berättelsen tillstyrktes att årsmötet fastställer den ekonomiska 
sammanställningen för verksamhetsåret 2024 med tillhörande balans- och 
resultatrapporter per 31 december 2024, och att årets överskott 
disponeras enligt styrelsens förslag. 

9. Beslut om fastställande av resultat- och balansräkning  

Årsmötet beslöt att fastställa de framlagda resultat- och 
balansrapporterna.  

10. Beslut om disposition av i årssammanställningen redovisat resultat 
  
Styrelsen föreslår att årets vinst 165 044,26 kr balanseras i ny räkning. 
 
Årsmötet beslöt i enlighet med styrelsens förslag.  
 
 

11. Beslut om ansvarsfrihet för styrelsens ledamöter  
 
Årsmötet beslöt att bevilja den avgående styrelsens ledamöter 
ansvarsfrihet för förvaltningsåret 2024.  
 

12. Beslut om årsavgift för kalenderåret 2026 
 
Då det har kommit in en motion avseende medlemsavgifter flyttas beslut 
om detta till §19.  

Årsmötet beslöt i enlighet med styrelsens förslag.  
Beslutet om årsavgifter flyttas till §19. 
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13. Beslut om arvoden till styrelseledamöter, styrelsesuppleanter och 
revisorer  

Styrelsen föreslog att, som tidigare, inga arvoden skall utgå till 
styrelseledamöter, styrelsesuppleanter och revisorer.  

Årsmötet beslöt enligt styrelsens förslag.  
 
 

14. Beslut om verksamhetsplan och budget för 2025 
 
Dudley Hicks föredrog föreningens verksamhetsplan och budgeten för 
2025 
 
Årsmötet beslöt att godkänna den föreslagna verksamhetsplanen och 
budgeten för 2025.  
 
 

15. Val av styrelseordförande, styrelseledamöter och styrelsesuppleanter 
och revisorer. 

 
Enligt föreningens stadgar skall styrelsen ska bestå av ordförande, minst 
sex och mest åtta ordinarie ledamöter och minst två och mest fyra 
suppleanter. Ordförande väljs på l år. Ordinarie ledamöter väljs på 2 år 
med växelvis avgång. Suppleanter väljs på l år. Revisorerna väljs alltid 
för två år, med växelvis avgång.  

 
Valberedningen föreslår att vi väljer som följer: 
 

a. Valberedningen har inget förslag till ordförande för 2025.  
 

b. Ledamöter för 2 år: Omval av Tommy Sandström, och val av 
Johan Birging  
 

c. Nyval av Anders Wall på 1 år 
 

(Kvarstår ledamot valda på 2 år vid förra årsmötet: Dudley Hicks 
och Håkan Lösnitz) 

 
d. Suppleanter för 1 år: Ny val av Sven Forsberg 

 
Årsmötet beslöt i enlighet med valberedningens förslag.  
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16. Val av revisorer  
 
Valberedningens förslag: omval av Bengt Ljunggren på 2 år. 
 
(Monica Kjellberg var vald på 2 år 2024 och kvarstår under 2025.) 
 
Valberedningen har inget förslag till revisorssuppleanter. 
 
Årsmötet beslöt i enlighet med valberednings förslag. 
 
 

17. Val av valberedning – tre medlemmar varav en sammankallande.  
 
Styrelsens förslag var omval av Rune Larsson, sammankallande, och 
Anders Hansson och Karl-Erik Eliasson. Samtliga på 1 år.  

Årsmötet beslöt i enlighet med styrelsens förslag.  

18. Val av ombud till Prostatacancerförbundets ordförandekonferens  

Styrelsens förslag Dudley Hicks och Rune Larsson.  

Årsmötet beslöt i enlighet med styrelsens förslag.  
 

19. Behandling av motioner och andra ärenden  
 
En motion om differentierad medlemsavgift för 2026 har lämnats in, 
inför årsmötet. Motionen i sin helhet, tillsammans med styrelsens 
utlåtande, är bilagt till protokollet.  
 
Anders Hansson föredrog motionen och förklarade att avsikten med 
motionen var att attrahera nya medlemmar under en försöksperiod av 1 
år.  

Dudley Hicks förklarade att styrelsen har haft väldigt begränsade resurser 
och inte haft tid att undersöka den fulla effekten motionären föreslår.  
Men styrelsen har konstaterat att: 
På punkt 1) med ca 800 medlemmar blir det ett inkomstbortfall av ca 
40 000 kr för föreningen under 2026 
På punkt 2), föreningen hade 73 nya medlemmar under 2024. Om vi har 
ca 100 nya medlemmar under 2026, blir inkomstbortfall ca 25 000 kr för 
föreningen under 2026. 
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Bilaga 1 

Motion till Årsmötet 2025 ProLiv Väst 
 
Ämne: Differentierad medlemsavgift fr o m 2026 
 
Förslag:  

1. Att medlemsavgiften för nytillkomna medlemmar under 
premiäråret, alltså vid första inträdet i föreningen, sätts till 2 
kronor för ordinarie medlemskap och 1 kr för anhörig eller 
närstående.  

2. Att avgiften vid förförnyat medlemskap, d v s fr o m andra året, 
är samma som övriga medlemmar, d v s full avgift enligt de 
nivåer som gäller för ordinarie medlem resp anhörig/närstående. 

3. Att ordinarie medlemsavgift återgår till att vara 200 kr. 
4. Att medlemsavgiften för stödmedlem är valfritt belopp, dock 

minst 100 kr. 

Bakgrund: 
Det finns anledning att befara att föreningens strävan att rekrytera nya 
medlemmar framöver måst ges en mer digital prägel. Det kan hämma 
den klassiska uppgiften att, förutom förmedla tämligen formell 
information, tydligt utgöra en mötesplats som erbjuder möten och 
aktiviteter – något som ju torde vara själva skälet till att nya 
medlemmar väljer att söka sig till oss. 
Den som inte initialt får en någorlunda klar och tillfredsställande bild 
av vår verksamhet tvekar antagligen att betala 250 kr för ”grisen i 
säcken”. En symbolisk avgift på 2 kr kan minska risken för det 
betydligt. Att föreningen får fler medlemmar är en extra bonus i 
sammanhanget.   
 
Anders Hansson 
Tel. 0732-314010 
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Styrelsen har väldigt begränsade resurser och inte haft tid att 
undersöka den fulla effekten som motionären föreslår. 
 

Styrelsens utlåtande: 
Det är 2 ändringar som föreslås i motionen: 
1) Sänkt medlemsavgift till 200 kr/år för ordinarie medlemmar 
under 2026 
2) Sänkt avgift för nya medlemmar under 2026 
 
Styrelsen har väldigt begränsade resurser och inte haft tid att 
undersöka den fulla effekten som motionären föreslår. 
 
På punkt 1) med ca 800 medlemmar blir det ett inkomstbortfall av 
ca 40 000 kr för föreningen under 2026 
 
På punkt 2), föreningen hade 73 nya medlemmar under 2024. Om 
vi har ca 100 nya medlemmar under 2026, blir inkomstbortfall ca 
25 000 kr för föreningen under 2026. 
 
Styrelsen överlämnar beslutet till årsmötet att godta eller förkasta 
respektive punkt. 

 
 
 


